
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
19. juni kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i det administrative mødelokale 

 

 
Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Sigrún I. Gardarsdóttir, Jennie S. C. Voergaard, Tobias A. Nielsen, Neha Kumar, Ida 

K. Hansen, Lasse F. J. Ankjær, Annica S. Nørmølle-Hansen, Vibeke Kjær Agger, Cecilie Blaabjerg, Susanne 

Kristensen, Signe Hvid Christensen, Sofie Mayland Jessen 

 
Afbud: Rasmus D. Jørgensen, Heidi G. Nielsen 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt.  
 

2. Halvårsregnskab 
Der er en ændring ift., hvordan vi fremover taler om akkumuleret resultat - det er fremover et 
samlet beløb, der ikke er delt i undervisning og SFO.  
Vi har et merforbrug på specialklasseelever på 324.000 kr. Vi forventer, at børnetallet i SFO 
holder. Akkumuleret resultat 2025: 670.239 kr. = 1,2% overskud.  
Vi skal se på kantinen, og hvordan vi forbedrer økonomien. Skolebestyrelsen inddrages i dette på 
næste møde 15.8.25. 

 
 

3. Nyt fra ledelsen 

• Skoleårets planlægning: Det er gået godt - vi har ansat personale, og skemaerne er færdige til 
at blive sendt ud.  

• Susanne Andersen bliver konstitueret pædagogisk leder, nu hvor Rasmus er blevet skoleleder 
fra 1.8. Tak til Rasmus for et rigtig godt arbejde gennem 8 år.  

• Alle opgaver i Aarhus Ejendomme er sat på pause pga. stort underskud. Frustrerende ift. 
vedligeholdelse/ maling af lokaler mm.  

 
4. Nyt fra elevrådet 

Det lille elevråd har fokus på toiletter.  
   



 
 
5. Nyt fra Fællesrådet 

Ny samarbejdsaftale med kommunen. Fælleden har været på magistratsmøde og kommer på 
byrådsmødet i næste uge.  
 

6. Opfølgning på skoleudviklingssamtalen 
20250407 oplæg skoleudviklingssamtale 
 

7. Temaer til næste års arbejde i skolebestyrelsen 
Ideer:  

• Mundtlig årsberetning – evt lave stikord på årshjulet, så det kan fungere som en kort beretning.  

• Undersøge, om forældre må lave praktiske opgaver – tage det med ud på forældremøder 

• IT-strategi, digital dannelse, AI (kritisk tænkning), inddragelse af Klubben 

• Økonomi møde delen – koble det med temaer, eks. Kantinen 

• Biblioteket, læselyst, motivation og indretning 

• Pladsudfordringer ift. bredere børnefællesskaber  

• Kommunikation om skolens udfordringer i lokalsamfundet/ politisk  

• Toiletforhold  

• Planlægge visionsproces, hvordan involverer vi alle parter? En bæredygtig profil. Året efter 
inddrages andre parter.  

• Samarbejde og samspil med lokalsamfundet 
       
 Morten og Vibeke laver et udkast til årshjulet til mødet i august.  

 
8. Evt.  

Plan for forældremøder: Vibeke sender planen ud til skolebestyrelsen, og man melder tilbage, 
hvornår man kan deltage.  

 
Første møde efter sommerferien: Mandag 18. august kl. 17 – 19.  

 
 
 
Nøgletal - til orientering:  
Elevtal pr. 070525  696 
Indmeldelser 070325-160625 2 (2 i udskolingen)  
Udmeldelser 070325-160625 2 (1 i indskolingen, 1 på mellemtrin)  
Elevtal pr. 160625  696 
Indmeldte i SFO pr. 070525 347 (inkl. 4 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 160625         343 (inkl. 3 i 4. kl. morgenpasning) 

 

 
Med venlig hilsen 

 
Morten Bitsch Madsen Vibeke Kjær Agger 

Forperson for skolebestyrelsen Skoleleder 

https://docs.google.com/presentation/d/1Wrghcygbmsf6ScwF3W6MZtPcVrBz1kFLwcW7yEDw_jM/edit?slide=id.g342f9c36b3a_0_14#slide=id.g342f9c36b3a_0_14

